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Za pozostawianiem obecnej liczby posterunków opowiedzieli się radni sejmiku województwa
świętokrzyskiego.  Podczas  poniedziałkowej  (29.10)  sesji  przyjęli  uchwałę   tej  sprawie.
Trwająca  od  kilku  miesięcy  dyskusja  o  likwidacji  posterunków  nadal  pozostaje
nierozwiązana. We wrześniu w tej sprawie ze Świętokrzyskim Komendantem Wojewódzkim
Policji  w  Kielcach  spotkali  się  przedstawiciele  samorządów,  w  których  planowane  są
likwidacje  posterunków.  Co  dalej  w  sprawie.  Nie  wiadomo.  Rozważane  są  wszystkie
argumenty. Jednak wiadomo, że zmiany mają wejść w życie od stycznia 2013 roku. – Głos w
tej sprawie zabrali  także radni sejmiku województwa świętokrzyskiego. Uchwała została
przyjęta.  Kilku  radnych  wstrzymało  się  od  głosu.  Żaden  nie  zagłosował  przeciwko  –
powiedziała rzecznik prasowa marszałka Iwona Sinkiewicz. – Argumentem za przyjęciem
takiej  uchwały jest  zwrócenie uwagi na poszukanie sensownych rozwiązań – powiedział
członek  Zarządu  Województwa  Piotr  Żołądek.  Chcemy  aby  decyzja  o  likwidacji  była
przemyślana. Najważniejsze jest bezpieczeństwo obywateli  podkreślił  Piotr Żołądek. Na
terenie świętokrzyskiego jest 38 posterunków policji. Według założeń część z nich wejdzie w
struktury komisariatów, część zostanie zlikwidowana.


